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Initiativärende – Dialog med Gävles 
demensförening  
Gävle Demensförening arbetar för att stödja och hjälpa demenssjuka och deras anhöriga och 
sprida information. Det har under lång tid tillbaka funnits ett informationsutbyte mellan Gävle 
Demensförening och ordförande i Omvårdnadsnämnden samt representanter från tidigare 
omvårdnadsförvaltningen. Sektor Välfärd har även varit representerad i Gävle 
Demensförenings boenderåd. Tyvärr har Sektor Välfärd avsagt sig sitt deltagande i detta råd 
i början av 2023, i samband med att de stora bristerna i demensvården vid Fleminggatans 
vård- och omsorgsboende uppdagades. 
 
Att ha en god dialog med Gävle Demensförening på rätt nivå är bra för de dementa och för 
politiker i Omvårdnadsnämnden men även för Sektor Välfärds tjänstepersoner.  
Dialogen bör genomföras två gånger per år om inte något oväntat inträffar. Syftet på mötet är 
att sprida information och lyfta eventuella problemområden men inte att diskutera 
personfrågor. 
 
Personfrågor får kunden och dess anhöriga ta med berörd enhetschef och/eller 
verksamhetschef på aktuellt vård- och omsorgsboende. Här kan om så önskas eventuellt 
Gävle Demensförening stödja kund och anhörig. 
 
Därför föreslår vi moderater att nämndens ordförande, tillsammans med de två vice 
ordförandena i nämnden och eventuella tjänstepersoner ur Sektor Välfärd, genomför två 
möten per år med lämpliga representanter ur Gävle demensförening.  

Med anledning av ovanstående yrkar vi på: 

att Omvårdnadsnämndens presidium genomför två möten årligen med Gävle 
demensförening. 
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